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Het broedseizoen ten einde.                                                                                                                 

Het broedseizoen is alweer voorbij, een enkeling heeft nog jongen in de schaal liggen en ik 

hoor over het algemeen positieve berichten. Bij mijzelf ging het goed, naast een paar mooie 

Jiennense, Marteño en Gorguero jongen heb ik ook drie mooie jongen van mijn oude 

Gaditano doffer kunnen fokken. Moest nu wel een keer gebeuren, deze doffer is 

ondertussen al twaalf jaar maar nog zeer vitaal en zit er iedere dag een paar uur buiten, is 

erg hokvast en vliegt super. Van Theo van Iterson heb ik ook nog een mooi koppel blauw 

zwartgebande Gaditano jongen erbij en zit ik ongemerkt al aan tien Gaditano’s!                                                                                                                                           

We hopen veel van de jongen die er gefokt zijn op de jongdierenavond in oktober te zien. 

Dat wordt nog een dingetje, om met de 1.5 m regel zoiets te organiseren en als Nederland 

zich niet beter aan de regels houdt zitten we tegen die tijd weer met strengere maatregels, 

maar zover laten we het niet komen hoop ik!  

 

SIS jaarvergadering.                                                                                                                                          

Zaterdag 12 september houden we onze 

jaarvergadering, (inschrijven tot 6/9) ook hier zitten we 

met de 1.5 m regel en hebben we plek voor maximaal 50 

mensen met vaste zitplaatsen. De uitnodiging hebben de 

leden begin augustus gehad en we hebben vandaag (23 

augustus) nog maar 9 zitplaatsen beschikbaar, wacht dus 

niet te lang want vol is vol. Voor de regio vergadering is 

tot nu toe heel weinig belangstelling en we hebben nog 

maar tot 30 augustus om in te schrijven, blijft het zo dan 

gaat de regio vergadering helaas niet door. 

 

 

 

Klik onder of boven voor de volgende pagina. 



SIS Bulletin.                                                                                                                                                      

Eind mei lag het weer bij de leden op de 

deurmat met o.a. een mooi verslag van 

onze jubileumshow en een paar mooie 

Spaanse duivenreis verhalen. Jeroen 

Kuiper en Patrick Jannink beschrijven hun 

reis naar Vélez-Malaga de bakermat van 

de Veleño en de ‘’Kees Mens 

duivengroep’’ doet verslag van hun trip 

naar de Spaanse Kropper 

Kampioenschappen in Huercal-Overa in 

de provincie Murcia waar zij verschillende 

fokkers bezochten. 

Intensieve samenwerking.                                                                                                                      

April/mei was ook de tijd van een intensieve en vruchtbare samenwerking met de NBS en de 

tekenaar dhr. Frindel hetgeen resulteerde in zeven nieuwe standaard tekeningen waar we 

best trots op zijn. Deze tekeningen zullen 12 september op de jaarvergadering 

gepresenteerd worden en we hopen dat ze dan ook op de SIS site staan. (nieuw adres: www. 

de-sis.eu) Hieronder alvast de Jiennense en Marteño 
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Nieuwe domeinnaam. De site draaide jarenlang op een server van ons lid Chiel Spaans, die 

zo de club sponsorde, waarvoor onze dank. Maar aan alles komt een eind, Chiel is gestopt 

met zijn bedrijf en wij moesten op zoek naar een ander hostingbedrijf. Waarschijnlijk door 

een fout onzerzijds is tijdens dit proces onze domeinnaam door een andere partij opgekocht, 

waarvan wij onze naam dan weer terug konden kopen. Hier zijn wij niet op ingegaan en 

daarom zijn wij vanaf 8 augustus te bereiken via www.de-sis.eu het scheelt maar twee 

letters en is ook leuk voor onze Europese leden.                                                                                                          

Niet doorgegaan.                                                                                                                                

Door de coronacrisis zijn er ook een aantal vergaderingen en presentaties niet doorgegaan 

of verplaatst, zoals; de NBS-jaarvergadering is onder voorbehoud verplaatst naar 14 

november en de bespreking van de Catalaanse Tuimelaar bij Bois le Duc door ons lid Niek 

Steggerda vindt nu plaats op 8 oktober en de bespreking van de Escampadissa door Sijmen 

van Mourik bij SOA op 17 augustus is komen te vervallen. Het SIS bestuur heeft in deze 

corona tijden ook doorvergaderd, in juni en juli waren er bestuursvergaderingen en kwam de 

SIS bulletin redactie bij elkaar. 

Allroundbezoek.                                                                                                                                       

Door de broedperiode en de beginnende rui was het op het Allroundfront wat rustig, vorige 

week zijn we in Sassenheim bij Aad Wolvers langs geweest voor het Groepsvliegen met de 

Balearen. Op een iets koelere vrijdag tussen een paar tropische dagen in hebben we een 

mooie groep Balearen zien vliegen die ondanks de hitte goed vlogen, ook de winnaar van de 

‘’Medaille van de Koning’’ deed lekker mee. We hebben nog acht keuringen te gaan, maar 

tijd genoeg, daar de clubdagen pas in december zijn kunnen we tot eind oktober 

langskomen. Dus blijven trainen, Keep them Flying! 
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